
 

GENERALFORSAMLING SØBORG KLATREKLUB 2022 
Mandag d.21/3-2022 kl. 19:00 
Tilstede: Klaus, Patrick, Kim, Oliver, Ida, Tina, Linda, Sofia, Mette, Troels, Samuel, Maria. 
 
 
 

• Velkommen fra formanden 
o Præsentation af agenda 
o Præsentation af bestyrelsen 

 

• Valg af dirigent 
Patrick stiller op, Patrick vælges. 

 
• Valg af referent  

Ida stiller op, hun vælges. 
 
Dirigenten gennemgår formalia. Der stemmes om hvorvidt GF kan gennemføres på trods af 
for sen indkaldelse. Det vedtages at GF kan gennemføre. 

 
• Bestyrelsens beretning 

2021 forløb anderledes pga. covid 19. Men på trods af dette er det afviklet en masse 
hyggelige klubaftener. Derudover berettes om klubturen til Kjuge. Der er 80 medlemmer 
og det er fedt. Dog er der en del passive medlemmer, de passive medlemmer meldes sig 
eks. ind for at kunne stille op til eks. konkurrencer.  
 
 

• Regnskab til godkendelse 
Klaus gennemgår regnskabet, positivt resultat, indtægter ved kontingenter og 

julefrokost😊 udgifter til crashpads og medlemskontingent til Klatreforbundet. Der 
stemmes om regnskabet kan godkendes, det godkendes.  
 

• Forslag fra medlemmer/bestyrelsen 
Indkomne forslag fra bestyrelsen:  
 
#1forhøjelse af kontingent, især pga. udgifter til NETS. Forslaget går på at hæve 
kontingentet med 30 kr. pr./år. For medlemmer fra 13 år.  
 
Der stilles spørgsmål om der er et reelt behov for at øge kontingentet da der er overskud 
på kontoen, selv efter udgifterne til NETS.  
 
Klaus gennemgår budgettet for at se hvad klubben gerne vil bruge penge på, ture/rejser, t-
shirts, bank udgifter etc. (jf. budget).  
 
Der er afstemning om hvorvidt forslaget godkendes, der stemmes for.  
 



 
#2 Fjerne maks. antallet af bestyrelsesmedlemmer. 
Forslaget ændres. 
Ændringsforslag til afstemning:   
#2a  3-5 i bestyrelsen, der vælges for en 2 årig periode, således: i lige år: formand og 1-2 
bestyrelsesmedlemmer. I ulige år: kasserer, 0-2 bestyrelsesmedlemmer. Dertil vælges 
minimum 1 suppleant for en 1 årig periode.   
 
Suppleanter inviteres til at deltage aktivt i bestyrelsen, dog uden stemmeret. 
 
Forslag #2a er enstemmigt vedtaget. 
 
 
Bestyrelsen foreslår endnu en vedtægtsændring 
#3 Indføring af mulighed for stemmeafgivelse ved fuldmagt. Stemmeafgivelse kan ske ved 
fuldmagt eller personligt fremmøde.  
 
Fuldmagten skal udformes som det vi ønsker, enten skal den møntes på et konkret forslag 
eller skal det være en generel formulering?  
 
Der stemmes om ændringen, forslaget er enstemmigt vedtaget.  

 
• Budget til godkendelse 

Forslaget er enstemmigt vedtaget.  

 
• Valg af bestyrelse 

Tina genopstiller som bestyrelsesformand. Der er ingen andre der stiller op, Tina 
genvælges.  
 
Ida og Patrick genopstiller. Ingen andre stiller op, Ida og Patrick vælges.  
 
Der skal vælges en suppleant. Maria stiller op, Maria vælges.  
 

• Valg af revisor + revisor suppleant 

Tabita genopstiller ikke. Der skal findes en ny revisor, Samuel stiller op og vælges. Mette 
stiller op som revisor suppleant, hun vælges.  

• Eventuelt. 
Bison Boulders indfører billetpris for de 3-7 årige. Dette kan medføre at der skal laves 
medlemskaber for de små. Tina vender tilbage med dette, når vi er blevet klogere (efter 
møde med Bison).  
 
Frivillighed! Kom vi har brug for jer, byd gerne ind med hvad I har lyst til, eks. stå for 
opvarmning, klubtur osv.  
 



Klubtur, hvornår? Bestyrelsen inviterer snarest. 
 
Mulighed for at deltage på Klatreforbundets Træner 1 uddannelse, der er 5 pladser. 
Henvendelse hos bestyrelsen hvis man er interesseret. 
 
Tak for i aften! 
 

 

Patrick Bull Graah, Dirigent 28.marts.2022

Tina Lau Pedersen, Bestyrelsesformand 28. marts 2022


